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4. KOOSSEISU 62. ISTUNGI

PROTOKOLL

Jõhvis               18. augustil 2021  nr 62

Istungi algus kell 16.00,
             lõpp kell 17.10.

Osa  võtsid:  vt  Jõhvi  Vallavolikogu  liikmete  kvoorumi  leht,  vallavanem  Maris  Toomel,
abivallavanemad Jüri Konrad ja Max Kaur, valitsuse liige Arvo Aller, majandusnõunik Arno Uprus,
vallasekretär  Aksana Pungas,  haridus-,  kultuuri-  ja  spordinõunik Maria  Laanemäe,  hankespetsialist
Mare Rebban, arendusnõunik Rein Luuse, finantsjuht Küllike Olup, sisekontrolör Urmas Tross, GIS
spetsialist Richard Toome.
Saalis viibis hulgaliselt külalisi ja ajakirjanikke.

Istungit  juhatas  volikogu  esimees  Niina  Neglason,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja  Maire
Lumiste.

Kohal olid 18 volikogu liiget (puudusid N.Ossipenko, R.Graf ja T.Enok).

Volikogu  esimees   õnnitles  sünnipäevalisi  Martin  Repinskit  ja  Tamara  Põlevinat  ning  edastas
alljärgneva info:
 - volikogu liikme Jelena Bezvoditskaja  volitused on lõppenud, asendusliikmena jätkab volikogus tööd
Tamara Põlevina;
- Aivar Surva volitused on lõppenud, volikogus on asendusliikmena Priit Orav;
- volikogu liige Nikolai Ossipenko on oma liikmelisuse taastanud;
- Nikolai Osssipenko on astunud fraktsiooni Meie Kodu liikmeks;
- Fraktsioon Meie Kodu on valinud Nikolai Ossipenko fraktsiooni esimeheks.

Niina Neglason: kes on esitatud päevakorraprojekti kinnitamise poolt?
16 poolthäälega (kaks volikogu liiget ei hääletanud) o t s u s t a t i: kinnitada alljärgnev päevakord:
1. Jõhvi valla 2021. aasta teise lisaeelarve vastuvõtmine
2. Jõhvi valla arengukava 2022-2030 koos eelarvestrateegiaga aastataeks 2022-2025 kinnitamine
(I lugemine)
3. Kinnistu asukohaga Jõhvi linn, Kaare 3 otsustuskorras kasutusse andmine
4. Loa andmine hangete korraldamiseks
5. Jõhvi valla sisekontrolli rakendamise juhend (I lugemine)
6.  Jõhvi  valla  teede  ja  haljasalade  hoolduse  2022-2026  aastateks  hanke  tingimuste  /dokumentide
kinnitamine
7. Muudatuste tegemine Jõhvi Vallavolikogu alatise kultuurikomisjoni koosseisus
8.Vaideotsus Toomas Naela  (Nael) vaides Jõhvi Vallavolikogu 17.06.2021 otsusele nr 329 „Valitsuse
liikme  arvu  ja  struktuuri  kinnitamine  ning  vallavalitsuse  palgalise  liikme  ametisse  nimetamine  ja
vabastamine valitsuse liikme kohustest“
9.  Vaideotsus  Evelyn  Danilovi  (Danilov) vaides  Jõhvi  Vallavolikogu  17.06.2021  otsusele  nr  329
„Valitsuse  liikme  arvu  ja  struktuuri  kinnitamine  ning  vallavalitsuse  palgalise  liikme  ametisse
nimetamine ja vabastamine valitsuse liikme kohustest“



Niina Neglason: päevakord on kinnitatud, on volikogu liikmetel avaldusi?
Tamara Põlevina luges ette ja edastas koosoleku juhatajale umbusaldusavaldused (lisatud protokollile):
- volikogu esimees Niina Neglasonile;
- vallavanem Maris Toomelile;
- abivallavanem Max Kauril;
- abivallavanem Jüri Konradile;
- volikogu hariduskomisjoni esimees Mait Sepale;
- volikogu hariduskomisjoni aseesimees Aleksandr Romanovitšile.

Aleksei  Naumkin luges  volikogu liikmetele  ette  ja  edastas  koosoleku juhatajale  avalduse (lisatud
protokollile).

Päevakorrapunkt nr 1
Jõhvi valla 2021. aasta teise lisaeelarve vastuvõtmine
Etterkandja: Küllike Olup.

O t s u s t a t i: 12 poolt- ja 2 erapooletu (neli volikogu liiget ei hääletanud) häälega anda vallavolikogu
määrus nr 104 „Jõhvi valla 2021. aasta teise lisaeelarve vastuvõtmine” (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 2
Jõhvi valla arengukava 2022-2030 koos eelarvestrateegiaga aastatateks 2022-2025 kinnitamine
(I lugemine)
Ettekandja: Rein Luuse.

Aleksei Naumkin lahkus saalist.

Sergei  Andrejev:  eelarve-  ja  majanduskomisjoni  aseesimehena  edastan  komisjoni  ettepaneku,  et
muudatusettepanekute esitamise tähtajaks kinnitada 8. september, siis majandus- ja eelarvekomisjon
jõuab kokku kutsuda koosoleku, et võtta seisukohad esitatud ettepanekute osas.
Rein Luuse: avalikkusest tulevate muudatusettepanekute esitamise tähtaeg on samuti 8. september.

O t  s  u  s  t  a  t  i:  16  poolthäälega  (üks  volikogu liige  ei  hääletanud)  suunata  eelnõu „Jõhvi  valla
arengukava 2022-2030 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2022-2025 kinnitamine”  teisele lugemisele
ja kinnitada muudatusttepanekute esitamise tähtajaks 8.september 2021.

Päevakorrapunkt nr 3
Kinnistu asukohaga Jõhvi linn, Kaare 3 otsustuskorras kasutusse andmine
Ettekandja: Richard Toome.

Allan Mänd: miks ei esitatud lepingu projekti, nagu oli kokku lepitud?
Richard Toome: pole lihtsalt jõudnud.
Paul Paas: olen aru saanud, et IV korrus on kahes osas, kas on mõlemaid osi mõeldud?
Arthur Seppern: ilmselt on silmas peetud IV ja V korrust. Selge on, et lepingut on vaja pikendada, kuid
oleks vaja ka teada, kas on sisse viidud muudatusi ja millised.
Niina Neglaosn: ka mulle on arusaamatu IV korrus, pole ka lepingu projekti. Teeme siis täna esimese
lugemise.
Paul Paas: järgmisel korral selgitada IV korruse olemus lahti.

O t s u s t a t i: 17 poolthäälega suunata eelnõu „Kinnistu asukohaga Jõhvi linn, Kaare 3 otsustuskorras
kasutusse andmine” teisele lugemisele.

Päevakorrapunkt nr 4
Loa andmine hangete korraldamiseks



Ettekandja: Mare Rebban.

Aleksei Naumkin tuli saali tagasi.

Eduard East: palju siis  tuleb?
Mare Rebban: kui vanad (25 tk) on edasi aktuaalsed, nende suhtes käivad läbirääkimised politseiga,
siis need jäävad ja lisanduvad 7 uut, kokku 32 tk.

O t s u s t a t i: 17 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu  otsus nr
347 „Loa andmine hangete korraldamiseks (lisatud protokollile).

Päevakorrapunkt nr 5
Jõhvi valla sisekontrolli rakendamise juhend (I lugemine)
Ettekandja: Urmas Tross.

Paul  Paas:  eestseisusel  otsustati,  et  revisjonikomisjon  on  juhtivkomisjon  selle  teemaga,  revisjoni-
komisjoni  esimehena  teen  ettepaneku,  et  muudatusettepanekute  esitamise  tähtajaks  kinnitada  8.
september 2021, ettepanekud esitada kirjalikult volikogu kantseleisse.

O t s u s t a t i: 16 poolthäälega (kaks volikogu liigete ei hääletanud) suunata eelnõu ”Jõhvi valla
sisekontrolli  rakendamise  juhend”  teisele  lugemisele  ja kinnitada  muudatusettepanekute  esitamise
tähtajaks 8. september 2021.

Viktor Rumjantsev lahkus saalist.

Päevakorrapunkt nr 6
Jõhvi  valla  teede  ja  haljasalade  hoolduse  2022-2026  aastateks  hanke  tingimuste  /dokumentide
kinnitamine
Ettekandja: Arno Uprus.
Arthur Seppern: miks 14 firmast reageeris kutsele tulla turuosaliste koosolekule ainult kaks? 
Arno Uprus: suhtlesin telefonitsi  8 firmaga, lubasid tulla,  kuid ei  osalenud. Põhjuseks aja puudus.
Mitmed on lepingutega hõlmatud, oma osa mängib kindlasti  ka COVID. Ei osalenud ka praegune
lepingupartner.
Arthur Seppern: põhiline, et pärast ei tekiks probleemi, et infot ei edastatud.
Paul  Paas:  saatsin  nimekirja  teelõikudest,  mis  olid  puudu  ja  palusin  võrrelda,  lisasin  inventuuri
aruande, kus olid kõik teed välja toodud?
Arno Uprus: pean tunnistama, et vaatasin üle osaliselt. Leidsime teejuppe, mida võiks lisada. Lähtudes
eelmisest, on uusi objekte  lisatud. Inventuuri aktis on ka selliseid, milledel pole otstarvet või on väga
väike  kasutus,  kõiki  kinnistuid  ei  suuda  nagunii  hõlmata.  Neid  nimekirju  ei  saa  samastada.  10%
ulatuses  lepingu  mahust  on  õigus  muudatusi  sisse  viia.  Nimekirjad  on  üle  käidud mitmeid  kordi,
lahendada saab jooksvalt töö käigus.
Eduard East: kas osadeks jagamine on optimaalne?
Arno Uprus: mina arvan, et jah, kaalumisel oli ka neljaks jaotamine.
Sergei  Andrejev:  arutasime  seda  teemat  majandus-  ja  eelarvekomisjonis  ja  jäi  seisukoht,  et  nii
mahukate hangetega tuleb hakata varakult tegutsema, kuna võivad tekkida vaidlused.
Eduard East: on tehtud ka arvestusi mis näitab, et osadeks jagamine on kasulik?
Arno  Uprus:  kahtlemata.  Oleme  saanud  tagasisidet,  on  esitatud  küsimusi,  tuntud  huvi,  käidud
kohapeal. Võimalik, et tekib ka väiksemaid pakkujaid, avardab konkurentsi. Võime saada kolm eraldi
pakkumist või ühe mahuka. 
Niina Neglason: kes volikogu liikmetest on nõus esitatud hanketingimuste kinnitamisega?

O t s u s t a t i:  (protokolliliselt) 11 poolt- ja 2 erapooletu häälega (neli volikogu liiget ei hääletanud,)
kinnitada esitatud hanketingimused.



Päevakorrapunkt nr 7
Muudatuste tegemine Jõhvi Vallavolikogu alatise kultuurikomisjoni koosseisus
Ettekandja: kultuurikomisjoni esimees Martin Repinski esitas volikogule esildise.

Viktor Rumjantsev tuli saali tagasi.

O t s u s t a t i: 15 poolthäälega (kolm volikogu liiget ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr
349  „Muudatuste  tegemine  Jõhvi  Vallavolikogu  alatise  kultuurikomisjoni  koosseisus”  (lisatud
protokollile).

Päevakorrapunkt nr 8
Vaideotsus Toomas Naela  (Nael) vaides  Jõhvi Vallavolikogu 17.06.2021 otsusele nr 329 „Valitsuse
liikme  arvu  ja  struktuuri  kinnitamine  ning  vallavalitsuse  palgalise  liikme  ametisse  nimetamine  ja
vabastamine valitsuse liikme kohustest“
Ettekandja: Niina Neglason. Vaideotuste eelnõud on koostanud valla lepinguline jurist.
Allan Mänd: see vastus on „tule eile meile”. Oleks võinud leida kompromisslahenduse. Eeldatavalt
lähevad nad kohtusse.
Sergei Andrejev: majandus- ja eelarvekomisjon arutas seda teemat ja jäi seisukohale, et võiks välja
pakkuda kahe nädala töötasu maksmise.
Paul Paas: hääletusele saab panna eelnõu või muudatusettepaneku.
Niina  Neglason:  maksta  kahe  nädala  töötasu  pole  muudatusettepanek.  Oleks  pidanud  siis  esitama
vastava eelnõu.
Hääletusele paneme olemasolevad vaideotused.

O t s u s t a t i: 10 poolt-, 5 vastu- ja 1 erapooletu häälega (kaks volikogu liiget ei hääletanud) vastu
võtta  vallavolikogu otsus  nr 349 „  Vaideotsus  Toomas  Naela   (Nael)  vaides  Jõhvi  Vallavolikogu
17.06.2021  otsusele  nr  329  „Valitsuse  liikme  arvu  ja  struktuuri  kinnitamine  ning  vallavalitsuse
palgalise  liikme  ametisse  nimetamine  ja  vabastamine  valitsuse  liikme  kohustest“”  (lisatud
protokollile).

Päevakorrapunkt nr 9
Vaideotsus  Evelyn  Danilovi  (Danilov)  vaides  Jõhvi  Vallavolikogu  17.06.2021  otsusele  nr  329
„Valitsuse  liikme  arvu  ja  struktuuri  kinnitamine  ning  vallavalitsuse  palgalise  liikme  ametisse
nimetamine ja vabastamine valitsuse liikme kohustest“
Ettekandja: Niina Neglason.

O t s u s t a t i:  10 poolt- ja 5 vastu- ja 1 erapooletu häälega (kaks volikogu liiget ei hääletanud) vastu
võtta  vallavolikogu   otsus 350 „Vaideotsus  Evelyn Danilovi  (Danilov)  vaides  Jõhvi  Vallavolikogu
17.06.2021  otsusele  nr  329  „Valitsuse  liikme  arvu  ja  struktuuri  kinnitamine  ning  vallavalitsuse
palgalise  liikme  ametisse  nimetamine  ja  vabastamine  valitsuse  liikme  kohustest“”  (lisatud
protokollile).

Seega on päevakord ammendatud ja istung lõppenud.
Järgmise istungi toimumise aeg teatatakse.

Allan Mänd: 20. augustil toimub suur üritus Jõhvi pargis. Nagu sotsiaalmeediast saab lugeda, COVID-
i kontrolli ei ole.
Silver Peepmaa: see teema on läbi käidud koos kultuuri- ja huvikeskuse töötajatega ja konsulteeritud
ka terviseametiga. Hetkel on piirangud siseruumides ja piiratud alal. See üritus toimub piiramata alal.
Allan Mänd: mõistlik oleks olnud seada piirangud.
Sergei  Andrejev:  terviseameti  seisukoht  on,  et  täna  piiramata  alal  piiranguid  ei  ole.  Täiendavate
piirangute seadmine on  korraldaja otsustada.



Maris  Toomel:  meil  käib  pidev  teavitustöö  vaktsineerimise  kohta.  Ka  vallamajas  olid  avatud
vaktsineerimispunktid. Kordan veelkord, et jutuks olev üritus toimub piiramata alal.

Niina Neglason
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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